

Contents

Engineering

- Savelieva N.N., Saveliev Ya.V.** Application of the Intelligent Field Information System for Effective Oil Production Management 5

Architecture and Construction

- Portnova T.V.** Cartographic Method of Selecting Architectural Monuments for Art History Excursion Programs..... 12

Economic Sciences

- Ivanov N.A., Mezentseva O.A., Prokaza A.P.** Implementation of Company Management Variability at the Stage of Its Formation 17
- Prigulniy A.G.** The Use of Big Data in Business to Strengthen the Competitiveness of an Organization..... 21
- Voronkova O.V.** Factors of Macroeconomic Instability in the Context of the Pandemic 25

Содержание

Машиностроение

- Савельева Н.Н., Савельев Я.В.** Применение информационной системы интеллектуальное месторождение для эффективного управления нефтедобывающим предприятием 5

Архитектура и строительство

- Портнова Т.В.** Картографический метод отбора памятников архитектуры в подготовке искусствоведческих экскурсионных программ..... 12

Экономические науки

- Иванов Н.А., Мезенцева О.А., Проказа А.П.** Вариативность реализации механизма управления компанией на этапе ее становления..... 17
- Пригульный А.Г.** Применение больших данных в предпринимательской деятельности для усиления конкурентоспособности организации 21
- Воронкова О.В.** Факторы макроэкономической нестабильности в условиях пандемии..... 25